



## Rainer Fürstenberg

Deutschland/Germany

Geboren 1961 in Potsdam. 1989 Studium an der Hochschule für Kunst und Design Halle, Burg Giebichenstein, Fachbereich Metallplastik; 1995 Diplom. Stipendien: 1996 des Ministeriums für Wissenschaft, Forschung und Kultur des Landes Brandenburg; 1997 Stiftung Kulturfonds; 2000 Förderpreis für Bildende Kunst des Ministeriums für Wissenschaft, Forschung und Kultur des Landes Brandenburg; 2005 "Das Geheimnis", Wettbewerbssieger "Lebendige Stadtteile" Potsdam; 2006 "Aquamediale", Lübben, 3. Platz; Arbeiten im öffentlichen Raum, u.a. in Frankfurt/Oder; Potsdam; Stade; Eisenhüttenstadt; Europarc Dreilinden, Kleinmachnow; Brieselang. Zahlreiche Ausstellungen im In- und Ausland; lebt und arbeitet in Potsdam. Werkfoto: B. Perlbach. [www.rainer-fuerstenberg.de](http://www.rainer-fuerstenberg.de)

Born 1961 in Potsdam, Germany. 1989, studied at the College of Art and Design Halle, Burg Giebichenstein/D, metal sculpture; 1995, diploma. Scholarships: 1996, Ministry of Science, Research and Culture of the state of Brandenburg/D; 1997, Culture Fund Foundation/D; 2000, sponsorship prize for fine art of the Ministry of Science, Research and Culture of the state of Brandenburg; 2005, "The secret", competition winner "Living urban districts", Potsdam/D; 2006, "Aquamediale", Lübben/D, 3rd prize. Works in public spaces including in Frankfurt/Oder/D; Potsdam/D; Stade/D; Eisenhüttenstadt/D; Europarc Dreilinden, Kleinmachnow/D; Brieselang/D. Numerous exhibitions in Germany and abroad. Lives and works in Potsdam. Photo from the work: B. Perlbach. [www.rainer-fuerstenberg.de](http://www.rainer-fuerstenberg.de)



Mirakel – Der goldene Käfig, 2009, Stahl, Farbe, 350x250x250 cm  
Miracle – The golden cage, 2009, steel, paint, 350x250x250 cm